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Protokoll fört vid styrelsemöte för Gotlands skidförbund 
 
Datum:  2013-04-17 

Plats:  Västerhejde 

 

närvarande: Anders Birgersson anders.birgersson@cementaresearch.se 

 Lotta Dahl  lotta@charlottendal.net  

 Eva Buskas Eva.buskas@gotlandsallehanda.se  

 Mattias Vejlens mattias.vejlens@telia.com 

 

ej närvarande:  Maria Jansson, Måns Öhman 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Mötet öppnas 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

 

Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

Val av protokollförare 

Mattias valdes till sekreterare för mötet 

 

Val av justerare 

Lotta valdes till justerare för mötet. 

 

Tidigare protokoll 

Protokoll från 2013-03-11 gicks igenom. 

 

Ekonomi 

Lotta lämnade ekonomisk rapport.  

 

Idrottsgymnasiet 

Fortfarande oklart med ledare. Agnes har tränat själv med Anders C. Senast nästa möte måste beslut 

tas om vi ska fortsätta med skidprofilen nästa år. Anders B tar kontakt med fastlandsgymnasier för 

eventuellt upplägg av träningsprogram. Eftersom Agnes har varit skadad i höften kan kanske del av 

resurserna gå till styrketräning vid sjukgymnast/naprapat. 
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Skidtinget 

Anteckningar från skidtinget gicks igenom.  

 

Ledarkurser 

Steg 1 (barnledarutbildning) bör arrangeras i höst. Förslag upplägg: 

1 söndag i september: allmän intro 

Därefter tre kvällar á 3 timmar, ex rullskidor, barmarksträning, vallning 

 

Götalandsmästerskapen 2017 

En kurs i funktionär-arrangör bör anordnas. Intresserade att ingå i arrangörsstaben för 

Götalandsmästerskapen bör utgöra basen i kursen. Till kursen tillfrågas tänkbara personer. 

Klubbarna bör gå ut brett och fråga medlemmar om intresse att vara med och arrangera. 

 

Rullskidläger i augusti 

VOK arrangerar rullskidläger i augusti. VOK undrar om GSF kan tänka sig att sponsra lägret. Mötet 

beslutade att sponsra gotländska ungdomar med 150 kr/person. 

 

Götalandstinget 

Arrangeras den 17-18 maj i Falkenberg. Ingen från Gotland kan åka. 

 

Skidskytte 

Måns har engagerat någon från skidskytteförbundet att komma ner och förevisa skidskytte under 

Almedalsveckan. En intresseförfrågan bör skickas ut till klubbarna nu i vår. 

 

Almedalsveckan 

Anders B. hör med skidförbundet om de ska arrangera något till Almedalsveckan och om de i så fall 

behöver hjälp.  

 

Kalle Folksam 

Ungdomar som ska åka till Kalle och Folksam bör samlas tidigt på hösten. Ungdomarna bör 

förberedas bättre.  GSF fortsätter att sponsra ledarna till tävlingarna. Ev. bör fler ledare än 1 på 5 

barn sponsras. 

 

Tävlingsprogram 

En påminnelse om vilka tävlingar klubbarna vill arrangera nästa år skickas ut av Eva B. 
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Stadgarna 

Eva B. ser över stadgarna och tar fram ett förslag till nästa möte. 

 

 

Nästa möte 

22 maj kl 18.30 hos Mattias 

 

 

Mötet avslutades. 

 

 

 

 

Mattias Vejlens Lotta Dahl 

Sekreterare Justerare 


